
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2016-08-10

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Gunilla Nensén-
Johansson, Siv Hellström, Magnus Arnoldson, Agneta 
Carlberg, Stig Botvidsson, Paul Finér och Iréne Crona

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Monica Helgesson hälsade alla varmt välkomna efter 
sommaruppehållet och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll
Protokollet  godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Föreningens ekonomi

Föreningens ekonomi och medlemsantal
Lars Andersson meddelade att ekonomin f.n. är god och att 
medlemsantalet idag är 412 med ytterligare 2 personer som anmält 
intresse att bli medlemmar.

§ 5 Inkomna skrivelser

Balansera mera 3-9 oktober
Monica meddelade att hon fått information om den kampanj förbundet 
driver tillsammans med Socialstyrelsen och som fått namnet Balansera 
mera. Siv Hellström undersöker om den kan vara av intresse för ett 
informationsmöte för vår förening.

I anslutning till detta kom även frågan om ett nytt informationsmöte om 
mat upp, då den informationen ständigt förändras och förnyas. Siv 
undersöker alternativ.



Seniorevent i Norrköping i november
Monica hade fått information från distriktet om att ett seniorevent 
kommer att hållas i Norrköping i november där SPF kommer att delta. 
Datum och mer detaljerad information kommer senare.

§ 6 Rapporter

Bridgen i Träffpunkten
Föreningens ansträngningar att sänka antalet bokade timmar i 
Bygdegården har resulterat i att bridgen fortsättningsvis kommer att ha 
alla sina träffar på dagtid i Träffpunkten med start den 6 september. Se 
vidare aktivitetskalendern på hemsidan.

Seniorernas verksamhetsberättelse
Monica meddelade att Seniorernas Verksamhetsberättelse för 2015 
inkommit. Den lades till handlingarna.

Almedalen
Monica berömde SPF för deras deltagande i årets Almedalsvecka, där de 
gjorde ett mycket bra jobb.

Protokoll från Distriktsstämman den 6 april
Monica hoppades samtliga i styrelsen fått och läst protokollet som hon 
vidarebefordrat. 

Kräftskivan
Efter en något trög start med anmälningarna till årets kräfskiva har nu ca 
75 personer anmält sig vilket är tillräckligt antal för att festen ska kunna 
genomföras.

Yoga
Fortsättningskursen i mediyoga startar den 22 augusti och även här har 
tiderna före och efter själva passet kortats av för att spara in timmar.
Om intresse finns kommer även en nybörjarkurs att anordnas. Se även 
aktivitetskalendern på hemsidan.

Gymnastik
Pensionärsgymnastiken startar den 8 september. Se även aktivitets-
kalendern på hemsidan.

Dans



Måndagsdanserna varannan vecka startar den 19 september. Se även 
aktivitetskalendern på hemsidan.

Nationaldagen 6 juni
Monica meddelade att SPF Vikbolandet representerades med fanborg av 
henne själv, Gunilla Nensén-Johansson, Magnus Arnoldson och Britt 
Lloyd. 

§ 7 Resor 

Resan till Andalusien 28 sept – 5 okt
Agneta redogjorde för läget inför resan till Andalusien i Spanien. 21 
personer har anmält sig. 

Studieresa/-besök
Ett antal olika förslag diskuterades och Agneta undersöker några. Vi andra
fortsätter att fundera på förslag.

Julresa/marknad
Agneta föreslog en dagsresa till Tidö slott utanför Västerås där man har 
julmarknad  2-4 december.  Hon försöker få fram mer information till 
månadsmötet den 21 september.

§ 8 Nya ärenden och Övrigt

Parkering vid marknaden i Östra Husby den 16 juli
Magnus meddelade att SPF-medlemmarnas arbete som parkeringsvakter 
vid årets sommarmarknad i Östra Husby gick smidigt och bra. Monica 
tackade Magnus för det omfattande arbete han lade ner speciellt med 
tanke på att det var första gången han var ansvarig, och då för både 
förberedelser och personalanskaffning. Styrelsen beslutade att man skulle 
försöka igen nästa år, men börja söka frivilliga på månadsmötena redan 
tidigare under våren.  

Tackkort
Tackkort från Kerstin Ahlsén hade inkommit till föreningen för 
uppvaktningen på hennes 80-årsdag. 

Information om Existentiell hälsa
Monica meddelade att Lars Sundberg kommer att hålla ett 
informationsmöte i bygdegården den 1 september kl 13.00 angående den 



kurs i Existentiell hälsa som han genomför under hösten med 
Studieförbundet Vuxenskolan.

Uppdatering av föreningens program
Föreningens program ska höstuppdateras. Iréne tar fram underlag och 
Paul uppdaterar.

§ 9 Avslutning och nästa möte
Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse.
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 7 september 2016,  kl. 13.00  
i Östra Husby bygdegård. 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________
Iréne Crona Monica Helgesson


